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De Zwolse Kanovereniging "De Peddelaars" is 26 november 1932 opgericht 
en bestaat nu al meer dan negentig jaar! 
Bij de vereniging staan kanoën, natuur en gezelligheid centraal. Dit vind je 
terug in de activiteiten die georganiseerd worden door enthousiaste leden. 
Gedurende de zomertijd (van omstreeks 1 april tot omstreeks 1 oktober) 
wordt er op de dinsdagavonden om 19.00 uur gevaren vanaf de kanoloods. 
Als afsluiting wordt er nog wat gedronken en nagepraat in de loods. Deze 
avonden worden afgewisseld met weekendtochten en andere evenementen.  
Het clubblad “Peddelnieuws” van "De Peddelaars" verschijnt viermaal per jaar. 
Het is een blad voor en door leden. Iedereen kan dus kopij inleveren! 
 

De contributie en het liggeld van de kano’s vind je hieronder. 

Contributie:  
Lid, minimum leeftijd 16 jaar (incl. TKBN): €  31,00 

Samenwonende partner (TKBN 100% korting): €  31,00 
Overige inwonende gezinsleden: €    0,00 
Bijdrage TKBN eerste lid (via de vereniging) 
Bijdrage TKBN overige gezinsleden 
Sleutelgeld loods 
  Sleutelgeld toegangshek 

€  18,90 
€    0,00  
€  12,00     
€  45,00 

  Ligplaats Kajak: €  30,00 
  Ligplaats Canadees: €  38,00 
Donateur bijdrage (minimaal): €  15,00 
Instructie (3 x instructie): €  30,00 
Bootgebruik bij verenigingsactiviteiten,  1e jaar: €    0,00 
     2e jaar: €  50,00 
     3e jaar: €100,00 
Boot, huur per dag, Kajak €  10,00 
   Canadees 
 
 
Gebruik kanotrailer:  
Voor verenigingsactiviteiten  
Voor individueel gebruik leden (alleen kano’s) per dag 
WA schade bij gebruik eigen autoverzekering! 
 

€  10,00 
 
 
 

€   0,00 
€ 20,00 
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Redactioneeltje; Het laatste Peddelnieuws! Of heel 

misschien toch niet? 

We vroegen het ons de vorige keer al af. Moeten we doorgaan met het maken 
van het huidige Peddelnieuws? 
 
Het is nogal bewerkelijk om een boekje te maken, te mailen, te plaatsen op de 
website en (in een beperkt aantal) te drukken. 
 
Na de laatste redactievergadering hebben we besloten om te stoppen met het 
uitgeven van het Peddelnieuws als een boekje. Het is nogal bewerkelijk en 
vooral veel dubbel werk. Immers bijna alle stukken worden ook op de site 
geplaatst. Alleen de ingezonden verslagen staan niet op de site, maar dat is met 
een extra kopje gemakkelijk te ondervangen. 
Daarnaast is het prima mogelijk om informatie ook snel (tussendoor) naar de 
leden te krijgen via e-mail en/of een artikel op de website. 
 
Maar toch is het misschien ook wel weer jammer dat je dan geen eigen fysiek 
clubblad meer hebt. Vind jij dat ook? Laat het ons dan weten! Maar vooral meld 
je aan als mede redactie om het Peddelnieuws (in welke vorm dan ook) te 
helpen maken. 
 
En ja, dat heb je vast al vaker gehoord en gelezen. Samen maken we de 
vereniging, en vele helpende handen maken licht werk; en dit is niet alleen van 
toepassing op de redactie! 
 
Mogen wij als redactie dan ook vanuit deze kant de aanmoediging doen om 
daar serieus over na te denken. En mogen we je daarnaast ook van harte 
aanmoedigen om je stem te laten horen op de ledenvergadering. 
 
Je bent van harte welkom! En, oh ja, alle stukken en uitnodiging voor de 
ledenvergadering vind je terug in dit Peddelnieuws. 
Zien we je daar? 
 
Namens de redactie, 
Steffen Elgersma 
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Van de voorzitter 

Januari 2025. Iedere keer toch weer even wennen, dat cijfertje hoger in het 

jaartal. Ik betrap mezelf erop dat ik zo af en toe, in die eerste maand van een 

nieuw jaar, toch per ongeluk het oude jaartal nog opschrijf. Tja, aanpassen aan 

een nieuwe situatie kost soms wat moeite… Maar is vaak ook écht de moeite 

waard! 

Wat was het weer gezellig hè, die nieuwjaarsborrel op 4 januari!? Niet meer, 

zoals we traditioneel gewend waren, in het speeltuingebouwtje in Assendorp. 

Maar deze keer in de kantine van de “buren” van de Zwolse Roei- en 

Zeilvereniging ZRZV. Een kleine verandering dus. Wat hebben die buren een 

schitterend uitzicht… Mooi hoor, om met dat uitzicht op een oranjerode 

ondergaande zon met z’n allen wat te eten, te drinken en vooruit te kijken! 

In de vorige “Van de voorzitter” schreef ik vooral dat ik aan het terugkijken 

was. Aan het reflecteren. (Weet je nu niet waar ik het over heb, lees ‘m dan 

even terug in je mailbox of op de website van de Peddelaars!) En daar zijn 

blijkbaar toch wat mensen van geschrokken… Althans, tijdens de 

nieuwjaarsborrel werd ik toch een aantal keren bezorgd aangesproken. De vraag 

was elke keer “hebben we straks nog wel een voorzitter?” 

En dát is een hele goeie vraag om steeds te blijven stellen! Hebben we straks 

nog wel een voorzitter, een bestuur, een vaarcommissie, een Peddelnieuws? 

Een beetje gechargeerd: hebben we straks nog wel een vereniging? Ik merk dat 

ik met mijn vorige stuk de raderen een beetje in beweging heb gebracht. En ik 

ben daar blij mee. Want het is niet goed om de dingen vanzelfsprekend te laten 

zijn. Dan wordt je ingehaald door de werkelijkheid. En lelijk in de staart 

gebeten. 

Het ís niet vanzelfsprekend dat de toiletten worden schoongemaakt. Dat de 

ganzennetten worden geplaatst en weggehaald ieder jaar. Dat de factuur voor 

de contributie in je mailbox landt. Het is niet vanzelfsprekend dat er iedere 

nieuwjaarsborrel weer een mooi vaarprogramma wordt gepresenteerd, of dat 

het gras wordt gemaaid en de heg geknipt. En het is niet vanzelfsprekend dat er 

hopelijk over een paar maanden een nieuwe beschoeiing is, en nieuwe steigers. 

En ga zo maar door. En het is ook niet vanzelfsprekend dat we een zeskoppig 
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bestuur hebben. Achter dat alles zit gewoon een hele partij werk. Waarvan het 

wél vanzelfsprekend is, of zou moeten zijn, dat we dat als “cluppie” met z’n 

allen verzetten. 

Ik heb gemerkt dat er mensen zijn geschrokken, toen ik aangaf op mijn rol als 

voorzitter te reflecteren. Maar voor mij is het niet vanzelfsprekend dat ik 

gewoon maar “blijf zitten” in deze rol. En ik zie het ook niet als 

vanzelfsprekend als ik steeds maar weer door de leden herkozen zou worden. 

Dat moet ook niet vanzelfsprekend zijn. De leden moeten het bestuur telkens 

opnieuw weloverwogen en doordacht het vertrouwen én het mandaat geven 

om de vereniging te mogen leiden. Of niet natuurlijk, da’s ook oké. 

En de leden mogen ook telkens overwegen of zij niet zelf een poosje, in de 

vorm van een bestuursrol, iets voor de vereniging zouden kunnen betekenen. 

Want óók als zittende bestuursleden zich herkiesbaar stellen, zijn anderen nog 

steeds van harte uitgenodigd zich ook verkiesbaar te stellen. De statuten en het 

huishoudelijk reglement voorzien daarin. Democratie in optima forma, waar zie 

je dat nog anno 2025? 😉 

Dit gezegd hebbende ben ik wel heel blij dat ik op deze plek kan melden dat het 

bestuur bereid is nog tenminste een jaar in de huidige samenstelling door te 

gaan. Ik stel mij herkiesbaar, heb ik na rijp beraad besloten. En dat geldt ook 

voor de beide collega-bestuursleden die dit jaar aftreden.  

De taken die we onszelf hebben gesteld zijn niet eenvoudig. We gaan kijken 

naar communicatie en organisatie. Naar gebruiken, afspraken en regels. We 

gaan kijken naar hoe we als vereniging werken, en naar hoe we zouden wíllen 

werken. Een aantal dingen misschien formaliseren, op papier vastleggen. We 

kijken daarbij natuurlijk naar wat goed is voor de vereniging. Naar 

houdbaarheid voor de toekomst. Naar kansen en risico’s, naar sterktes en 

zwaktes. Met als doel een vereniging die ook over tien jaar nog steeds mensen 

via de kanosport met elkaar kan verbinden en vooral de gezamenlijke 

uitoefening van die fantastische sport kan blijven faciliteren! 

Voor nu dank ik iedereen alvast voor zijn of haar inzet in het komende jaar, en 

wens ik iedereen veel mooie uren op het water, naast het water of voor de 

liefhebber zelfs in het water toe! 
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DENKEN….. 
 
Als senior peddelaar ga je gelijk denken…. Moet dan nu….een andere ruimte 
voor de nieuwsjaars receptie….. 
MaaaaR… petje af, prachtige locatie met uitzicht op (OOK) ons vaarwater… 
en gezellig. 
Voor herhaling vatbaar….. 
Dank aan de organisatie en onze eigen barkeepers die zich 
daar al snel goed thuis voelden. 
TZOW Wim.  

 
 
Noot van de redactie:  
Het was aanvankelijk ook dit jaar de bedoeling om de nieuwjaarsreceptie in het 
speeltuingebouw te houden. Maar het is niet meer toegestaan om alcoholische 
dranken te nuttigen in het speeltuingebouw. Daarom is het bestuur op zoek 
gegaan naar een alternatieve locatie. 
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Ledenmutaties 

Opgezegde leden:  Nieuwe leden:  
Ernst Noordhuis  Roy Sleebos 
Sjoerd van der Kamp  Ineke Karrenbelt 
Freek Swart   
   

 
 

Uitnodiging Algemene Vergadering 21 maart 2025 

Hierbij nodigen wij alle leden van de Peddelaars uit voor de Algemene 

Vergadering  

Wanneer:  Vrijdag 21 maart 2025  

Aanvang:  20.00 uur  

Waar:   Havengebouw Holtenbroekerdijk 41-2, Zwolle  

Jullie ontvangen de Agenda per mail van de secretaris.  

Jaarverslag Secretaris 2024  

In 2024 hebben wij 12 nieuwe leden mogen verwelkomen. Een mooi hoog 
aantal. 
2 leden hebben opgezegd en helaas zijn 2 leden overleden. We beginnen 
daarmee 2025 met 93 leden en 5 donateurs.  
Het bestuur heeft 4 x vergaderd in de maanden: februari, mei, september en 
november. Verschillende onderwerpen passeerden de revue waaronder de vraag 
hoe we als vereniging willen omgaan met de beperkte ruimte voor kano’s die 
we hebben en het onderhoud van de loods en steigers. Ook waren er in de 
tussentijd enkele dringende vraagstukken die per telefoon en per mail werden 
besproken.  
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Het bestuur in 2024 bestaat uit zes leden:  
Voorzitter: Wilfred Tak 
Penningmeester: Wim van Genne  
Secretaris: Els Boskers  
Vaarcommissie: Marinus Kalkman  
Beheercommissie: Patrick Mensink  
Redactiecommissie: Steffen Elgersma  
 
Secretaris, Els 
 

Jaarverslag Beheercommissie 2024 

Op de jaarvergadering hadden we net de mededeling gekregen dat het Project 
“Zwarte Water Zone” niet zou doorgaan, omdat de aannemer zich had 
teruggetrokken. De kosten liepen dusdanig op dat het niet meer lonend zou 
zijn. 

Dat houdt dus in dat we voorlopig op deze 
plek blijven zitten. We moeten dus toch 
wat met die walkant, en dit maal niet 
provisorisch maar degelijk en voor jaren. 
 
We hebben tijdens de eerste doedag op 23 
maart 2024 in ieder geval de rand van de 
walkant vernieuwd door twee stevige 
balken aan elkaar te schroeven met 
slotbouten en de beschoeiing als het waren 
als een sandwich daartussen te klemmen. 
Dit geeft de oude beschoeiing tijdelijk een 
extra versteviging en de boten worden niet 

beschadigd door de oude rand. Daarnaast is de rommel van de hoogwaterstand 
in de winter opgeruimd. O.a. ook in de loodsen omdat het water zo hoog was 
geweest dat het water ook een paar centimeter hoog in de loods heeft gestaan. 
Het terrein is gereed gemaakt voor het seizoen, de ganzenetten geplaatst etc. Er 
was een mooi opkomst en we waren dan ook mooi op tijd gereed. 
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Tijdens het seizoen heb ik nog een melding gekregen over een wespennest dat 
bij een van de buiten kanosteunen aanwezig zou zijn. Een van de collega 
bestuursleden kende een hobby Imker en die hebben we bereid gevonden om 
op een veilige manier voor ons te kijken wat er 
aan de hand was. Uiteindelijk hebben we geen 
wespennest kunnen ontdekken, maar lijkt het 
er meer op dat de wespen aan het fourageren 
waren, want er leek wel een mierennest te 
zitten. Christian bedankt! 
 
Tijdens het seizoen zijn er wat kleine reparaties 
geweest waarbij ik ook graag die leden wil 
bedanken die dergelijke reparaties uitvoeren. 
Vaak zonder enige vermelding, maar get 
gewoon aanpakken. Fijn, uiteindelijk zijn we 
een vereniging en moeten we samen de boel 
draaiende houden. 
 
Op 21 september is de tweede doedag van het seizoen geweest. We hebben 
toen o.a. een deel van een balk vervangen van de oudste loods. Die was aan de 
onderzijde rot. We hebben het een en ander geschilderd, een gat in de 
beschoeiing gedicht. Het “ wespennest”  toch nog even uigegraven om 
eventuele schade in te schatten, ganzenetten opgeruimd en terrein en loods 
winterklaar gemaakt. Er was een behoorlijke opkomst. 
 
In december hebben de Instructieleden een nieuwe kayak gekocht als 
uitbreiding op het bestaande assortiment. 
Ik wil iedereen die heeft meegeholpen aan het op orde houden van de loodsen 
en terrein van harte bedanken voor de medewerking.  
 
Tot in het nieuwe kanoseizoen 2025. 
Patrick Mensink 
Bestuurslid Beheercommissie 
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Jaaroverzicht Vaarcommissie 2024 

 
 
Wat de vaarcommissie betreft kunnen we terugkijken op een interessant jaar. 
Ook dit jaar was er weer een mooi gevarieerde vaarkalender, met enkele 
welbekende tochten en ook een paar nieuwe initiatieven, met de bedoeling het 
aanbod voor iedereen aantrekkelijk en ‘bevaarbaar’ te maken. 
 
Al vroeg in het jaar was de Paaskompastocht gepland. Een kanotocht in de 
Wieden die de deelnemers in staat stelde om hun theorie omtrent het gebruik 
van het kompas in de praktijk te brengen. In drie groepen werd de tocht 
gevaren en mede dankzij de begeleiding die meevoer, kon iedereen zich een 
weg banen door dit prachtige gebied. Verrassend, zeker ook voor de 
deelnemers die op dit gebied nog wat minder bedreven waren, en voor het eerst 
meededen aan zo´n ´zoektocht´. 
 
Een nieuw idee was, de Canadees tocht op de midzomernacht. We zouden 
vanaf de loods, speciaal voor de Canadees vaarders, een met lampjes verlichte 
tocht varen.  
 
Het leek een heel aantrekkelijke en aangename tocht. Helaas kon deze tocht 
niet doorgaan. Wellicht een andere keer. 
 
De lange tocht van Zwolle via de IJssel en het Reevediep naar Elburg, was 
mooi. Soorten vaarwater wisselden elkaar af, net als het uitzicht op de oevers, 
die op zijn minst divers genoemd kon worden.  Tegen het einde van de tocht ijs 
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gegeten en koffie gedronken bij het paviljoen @SEA. Een aanrader voor 
onderweg. Aangekomen in Elburg stond de trailer alweer klaar om iedereen 
terug naar Zwolle te brengen. 
 
De Veluwerally, eind september, was zoals ieder jaar ook weer ingepland. Een 
aantal keer is deze door omstandigheden niet doorgegaan, maar dit jaar waren 
zowel het weer als het water prachtig. De tocht begint voor ons ieder jaar bij de 
camping aan de IJssel in Deventer, en voert ons door het prachtige landschap 
weer naar Zwolle. Het is een flinke tocht, maar zeer de moeite waard, en omdat 
je met de stroom mee vaart, heel goed te doen. We streven ernaar, om komend 
jaar met een grotere groep deel te nemen! 
 
Natuurlijk is het in dit kader niet mogelijk om íedere tocht na te bespreken, 
maar nog wel even aandacht voor de tocht door de grachten van Zwolle, eind 
december. Een initiatief dat niet op de vaarkalender stond, maar met open 
armen ontvangen is. Verlicht met allerlei kleuren lampjes, en goed gekleed, net 
als tijdens de speculaastocht, gingen we in het donker door de grachten van 
Zwolle varen. Geweldig, hoe je wereld zich dan als het ware verkleint en een 
heel nieuw zicht geeft op deze historische stad. 
 
Bij het vorige jaaroverzicht schreven we het volgende: 
“Hoe gaat het Zwarte Water er uit zien wanneer alle voorgestelde veranderingen ook zijn 
uitgevoerd, maar niet te praten over de dijkverhogingen en de al dan niet geplande nieuwbouw 
langs de oever van Holtenbroek. We gaan het zien.” 
 
In middels zien we duidelijk wat er allemaal aan het veranderen is met 
betrekking tot het Zwarte Water en de bijbehorende oevers. De dijk is al een 
stuk hoger, meertjes langs de kant van het Zwarte Water worden verlegd, en 
mede door de kap van enkele grote, zichtbepalende, bomen nabij het strandje, 
zien we, dat de geplande herinrichting in volle gang is. De bebouwing is even 
op de lange baan terecht gekomen. 
 
Afgelopen jaar op de ledenvergadering werd uitgesproken, dat het fijn was, dat 
veel leden deelnamen aan de geplande tochten, kampen en andere activiteiten. 
Daarbij werd iedereen uitgenodigd tot het ontplooien van initiatieven, wat naast 
het varen in kleine groepjes, ook leidde tot bijvoorbeeld het organiseren van 
bijvoorbeeld een Lampjesoptocht met verlichte kano’s door de stadsgrachten 
van Zwolle. Hoewel niet door de vaarcommissie georganiseerd, worden zulke 
initiatieven door ons zéker bijzonder toegejuicht! Heb je een idee, en wil je dat 
bekend maken, geef het dan ter ondersteuning aan bij de vaarcommissie. 
 
Enfin, de vaarcommissie probeert ook komend jaar zo goed mogelijk te 
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luisteren naar uitgesproken wensen en ideeën, om een zo divers mogelijk 
programma samen te stellen, en daarnaast iedereen met eigen ideeën ruimte te 
geven activiteiten te ontplooien op kanogebied. 
Ben je geïnteresseerd in de tochten en kanokampen, houd dan ook de berichten 
in het Peddelnieuws én de apps goed in de gaten! 
 
We zien je graag terug als deelnemer aan de geplande tochten en andere 
activiteiten in 2025. 
 
Namens de vaarcommissie, 
Marinus Kalkman 
 

Verslag instructiecommissie 2024 

Inmiddels zijn we alweer begonnen aan een nieuw vaarseizoen; het vorige jaar 
lijkt nog maar heel kort geleden. 
Ook afgelopen jaar is voor de instructiecommissie goed verlopen. Er kwamen 
weer regelmatig aanvragen voor instructie, wat vaak  ook leidde tot het 
inschrijven van nieuwe leden. Soms liep het anders, want om uiteenlopende 
redenen besloten mensen soms toch ook géén gebruik te maken van de 
mogelijkheid lid te worden. Desondanks werd de instructie door de 
instructiecommissie als prettig, zinvol en vooral leuk ervaren! 
Natuurlijk stopt de inzet van de instructiecommissie niet met het introduceren 
van aspirant leden in de kanosport.  Ook naar de leden van de vereniging toe, is 
een taak weggelegd voor de commissie. 
Immers, alle leden kunnen deelnemen aan techniekavonden, kompasavonden 
en zwembadtrainingen, die er allemaal op gericht zijn de vaardigheid en het 
vertrouwen, wat het kanovaren betreft, te verbeteren. Ook kunnen leden 
natuurlijk buiten de geplande momenten een beroep doen op de mogelijkheden 
van de instructiecommissie. Bijvoorbeeld het leren eskimoteren, bijschaven van 
techniek, of het inwinnen van advies wanneer overwogen wordt een kano aan 
te schaffen, behoren zo tot de mogelijkheden. 
Niets is natuurlijk verplicht, maar iedereen wordt van harte uitgenodigd van 
deze commissie gebruik te maken. 
 
We hopen je ook komend jaar weer te zien. 
Namens de instructiecommissie, 
Marinus Kalkman 
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Jaarverslag Redactie 2024 

Laten we als redactie eerst even terugkijken op de gemaakte en gepubliceerde 
club-bladen van het afgelopen jaar. 
 
Ook in 2024 hebben we weer vier nummers uitgebracht.  
Nummer 1: 28 pagina’s 
Nummer 2: 40 pagina’s 
Nummer 3: 28 pagina’s 
Nummer 4: 24 pagina’s 
 
Daarmee komt het totaal op 120 pagina’s, waarbij vooral de dikte van nummer 
2 opvalt. Dit komt mede ook door alle stukken voor de ledenvergadering in 
maart. Misschien goed voor de beeldvorming: in 2023 waren het 112 pagina’s 
en in 2022 136 pagina’s. 
 
Verreweg het merendeel van de uitgebrachte nummers vindt zijn weg via e-mail 
naar de leden. Per nummer worden er circa 15 bladen tegen geringe kosten 
gedrukt bij de huis-drukkerij van het Deltion College.  
Acht leden en twee donateurs ontvangen naast de mail een papieren versie. De 
overgebleven gedrukte nummers komen ter inzage in de loods te liggen, zodat 
ook nieuwe leden die komen kijken het blad kunnen inzien. Om die reden 
worden in de zomertijd altijd iets meer nummers gedrukt dan in de winter. 
 
In de zomertijd kunnen de leden hun gedrukte Peddelnieuws in de loods 
afhalen, tijdens de winter worden deze bezorgd. Dit bezorgen gebeurt deels per 
post, maar de meeste nummers komen op hun plek door een fietsrondje of 
worden via via doorgegeven. Zo kunnen we ook de verzendkosten laag 
houden. 
 
In nummer 1 en 2 deden we een oproep om ons te laten weten of je het 
Peddelnieuws ook leest. Uiteindelijk kregen we daarop zo’n 20 reacties. 
Het Peddelnieuws wordt in een Word bestand door Marjan opgemaakt. Als dit 
klaar is wordt dit omgezet naar een PDF bestand. Dit bestand wordt door de 
secretaris per e-mail naar de leden verstuurd, wordt op de website geplaatst en 
gedrukt. Daarnaast worden alle stukjes met info over de tochten op de website 
geplaatst onder “info tochten”.  
 
Naast het verzorgen van het Peddelnieuws is de redactie ook verantwoordelijk 
voor het onderhouden van de website. Elk uitgebracht nummer van het 
Peddelnieuws is ook op de site terug te vinden en daarnaast wordt ook alle 
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informatie over de te varen tochten op de site geplaatst. Dankzij een tip is het 
nu ook mogelijk om via een link vanuit de vaarkalender door te klikken naar de 
informatie van de tocht. 
 
Het redactieteam bestaat momenteel uit drie leden: Marjan Brouwer, Bert Klerk 
en Steffen Elgersma. Bert zorgt vaak voor foto’s en doet de laatste check 
voordat het nummer uitgebracht wordt. Marjan is diegene die daadwerkelijk de 
ingekomen kopij bij elkaar voegt en er een boekje van maakt en Steffen zit 
namens de redactie in het bestuur. 
 
 
Steffen Elgersma 
Bestuurslid namens de redactiecommissie 
 
 
 

De Snerttocht  

Datum:   Zaterdag 15 maart 2025 

Opgave:   Vóór 12 maart 2025 
Per:  vaarcommissie@kvdepeddelaars.nl of  

 
Vertrek:   10.00 uur vanaf de loods 
Contactpersoon:  Joop Korenhof 
 

De Traditionele Snerttocht 
 
Op zaterdagochtend vertrek vanaf de loods, kano’s op het dak of op de kar. We 
starten de tocht bij het strandpaviljoen Aan ’t Wiede. 
Van daaruit maken we een toch van ca 15 km.  
Bij voldoende deelname is het zelfs mogelijk de groep in tweeën te splitsen 
voor een langere versie.  
We varen vanaf Wanneperveen richting Giethoorn en gaan daar de Wijde en 
grachten verkennen. 
 
Na de tocht gaan we snert nuttigen bij het strandpaviljoen, en kunnen we weer 
even bij tanken. 
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Doedag 22 maart 2025 
 

Graag doe ik een oproep voor hulp op de 
Doedag van 22 maart. 
 

 Terrein gereedmaken voor seizoen; 

 evt. aanharken en achtergebleven 
rommel van hoogwaterstand verwijderen; 

 Ganzennetten plaatsen; 

 Verenigingsboten schoonmaken (indien nodig); 

 Kleine reparaties aan loods of kanoplekken; 

 Et cetera 
 
Welke klussen er uitgevoerd kunnen worden is afhankelijk van de opkomst. 
 
Aanvang Doedag: ca. 9:00uur 
 
Geef je s.v.p. op via: 
Mail naar Beheercommissie@KVdePeddelaars.nl 
 
Patrick Mensink 
Beheercommissie 

 

 

 

mailto:Beheercommissie@KVdePeddelaars.nl
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Kompastocht Veluwemeer 

 

Datum:   6 april 2025 
Opgave:   Vóór 31 maart 2025 
Per:   vaarcommissie@kvdepeddelaars.nl 

Vertrek:   9.30 uur vanaf de loods, kano’s op het dak of trailer  
Contactpersonen:  Marinus Kalkman en Jos Schouten 

 

Afgelopen jaar heeft de Vaarcommissie een (oefen) kompastocht georganiseerd 
in de Wieden vanaf Belt Schutsloot. Deze tocht is goed bevallen en bood volop 
de gelegenheid om de theorie omtrent het gebruik van het kompas in de 
praktijk te brengen. 
Daarom organiseren we ook dit jaar een mooie kompastocht. Let wel, niet in de 
Wieden, zoals dat op de vaarkalender vermeld staat, maar nu op groter water; 
het Veluwemeer.  
We hebben speciaal voor het Veluwemeer gekozen, omdat het een grote, 
uitgestrekte watervlakte is, waarbij de vaarder in hogere mate afhankelijk is van 
het kompas en omdat groter water altijd wat meer uitdagingen met zich 
meebrengt. 
We gaan de tocht in meerdere groepen varen. Zo hoeft niemand alles alleen op 
te lossen en kunnen we elkaar helpen bij het vinden van de juiste koers. In 
iedere groep zit een begeleider, die de tocht kent en tevens bedreven is in het 
hanteren van het kompas. Zo verdwaalt er ook niemand. Langs en in het 
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Veluwemeer zijn verschillende mogelijkheden om  te pauzeren voor de zelf 
meegebrachte lunch. Daar gaan we dan ook zeker gebruik van maken. 
Omdat het een tocht over groot water is, moet je kano daar écht geschikt voor 
zijn.  
Daarbij denken we aan een grootwaterkano of een zeekano. Vanzelfsprekend 
neemt iedereen een kompas en een zwemvest mee, en naast voldoende eten en 
drinken, álles wat nodig is voor persoonlijke ondersteuning en/of veiligheid, 
zoals spatzeil, peddelpark, fluitje, pet, etc, etc. 
Aan het begin van de tocht worden de te varen kompaskoersen uitgedeeld.  
De begeleiders varen mee, om iedereen zo nodig te helpen bij het vinden van 
de juiste routes en het bepalen van de juiste plaatsen. Om écht iets aan de tocht 
te hebben, is een kompas nodig. Veel mensen hebben er één op hun boot 
zitten, maar als dat niet het geval is, voldoet een los handkompas ook prima. 
De tocht is een beetje weersafhankelijk. Daar houden we rekening mee.  
Zelfs ter plaatse kan wegens te slechte omstandigheden nog besloten worden 
om voor een alternatief te kiezen.  
Maar vooralsnog gaan we ervan uit, dat het een prachtige tocht wordt! 
 
Denk goed na, als je overweegt mee te varen, of het varen op groot, en soms 
uitdagend water wat betreft techniek en uithoudingsvermogen, iets voor jou is; 
je kunt niet halverwege uitstappen. Zorg er tevens voor, dat je boot en 
natuurlijk jijzelf opgewassen zijn tegen eventuele  situaties zoals wind en golven. 
in, of je een tocht van ca 20 kilometer ( precieze gegevens volgen nog) bij jou 
past. 
 
Ziet dat er allemaal positief uit en heb je er zin in gekregen, meld je dan uiterlijk 
31 maart aan via de vaarcommissie. Dan gaan we er een prachtige tocht van 
maken. 
Na opgave ontvang je verdere gegevens. 
 
Groet, Marinus en Jos. 
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TKBN Grachtentocht Utrecht 

Datum:   Zaterdag 19 april 2025 
Opgeven voor:   Vóór 12 april 2025 

Vertrek:  08.15 uur vanaf de loods, kano’s op het dak of trailer  
Per:   vaarcommissie@kvdepeddelaars.nl  
Contactpersoon: Els Boskers 
 

  

Vorig jaar voeren we door de grachten van Amsterdam, dit jaar “pakken” we de 
grachten van Utrecht. Binnen de TKBN is veel kennis over mooie kanoroutes 
waaronder de route door Utrecht. We hebben bij de TKBN 10 plekken kunnen 
reserveren om op 19 april mee hen te varen.  
 
Dit is wat de TKBN zelf over de tocht schrijft: 

 
We starten onze tocht in de buurt van het FC Utrecht stadion op de 
Kromme Rijn. We gaan richting stad om daar door de prachtige 
Utrechtse grachten te varen. Ook knopen we er een rondje Biltse Grift en 
Minstroom aan vast. We houden een rustig tempo aan zodat iedereen in 
staat is om de groep bij te houden. Dit geeft ons meteen de mogelijkheid 
om de stad op ons gemak vanaf het water te bekijken. We pauzeren in of 
aan de rand van de binnenstad. Hierna keren we terug de Kromme Rijn 
op. De totale tochtlengte is ongeveer 23 km.. 

Meld je snel aan, er kunnen maximaal 10 mensen mee.  
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De Linschoten 

Datum:   Zaterdag 10 mei 2025 

Opgave:   Vóór 7 mei: vaarcommissie@kvdepeddelaars.nl 

Vertrek:   08.30 uur vanaf de loods, kano’s op het dak of trailer 

Contactpersoon:  Els Boskers  

Een kanotocht door het rustieke Groene Hart over het oude veenriviertje de 
Linschoten en over de Hollandse IJssel. 
We gaan starten bij kanosteiger TOP Linschoten, net ten westen van de stad 
Utrecht.  
De route is circa 19 kilometer. 
 
De Linschotenroute is een kanoroute over de Lange Linschoten en de 
Hollandsche IJssel langs de mooie plaatsen Linschoten, Montfoort en 
Oudewater. 
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Hemelvaart 2025 

(opgave termijn sluit op 30 januari 2025) 

Eind jaren tachtig vorige eeuw gingen een aantal Peddelaars naar Ratzeburg om 
aldaar mee te doen aan een wedstrijd in onze toen nog houten C10. We werden 
eervol laatste, en ook het jaar erop(?) hebben we deze plaats behaald. Er 
ontstond een vriendschapsband met de Ratzeburger kanovereniging die ertoe 
leidde dat voor velen het nu bekende “Himmelfahrt Treffen” ontstond, het ene 
jaar ergens in Duitsland, het andere jaar ergens bij ons. Op deze manier hebben 
we vele bijzondere kanotochten gemaakt, en na afloop gezellig geëvalueerd.. 
 
Het voert te ver om alle hoogtepunten te herhalen, maar ook in 2025 willen we 
graag een hemelvaartkamp houden en wel in Noord-Holland; camping 
Valkenhof Oostwoud.  
 
Aankomst woensdagavond (of Donderdagmorgen, eerder komen of later 
weggaan valt te overleggen), 3 of 4 dagen heerlijk varen en na afloop ergens in 
een kring deelnemen aan de gezelligheid. Met op zaterdagavond traditioneel een 
(zelf te verzorgen) BBQ. 
 
De camping wil graag vroegtijdig weten hoeveel mensen er zullen komen, 
vandaar dat de opgave termijn sluit op 30 januari 2025. Aanmeldingen daarna 
zijn niet meer gegarandeerd. 
 
Voor vragen graag een mail naar de vaarcommissie of een app naar Arno 
Siemann. 
 
Tot ziens?   
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Pinksterweekend Kropswolde 

Datum:  Vrijdagavond 6 juni t/m maandag 9 juni 2025 
Opgeven voor:   25 april 2025 
Per:   vaarcommissie@kvdepeddelaars.nl  
   of de lijst in de loods 
Contactpersoon: Annet van der Veen 
 
Adres: 
Minicamping De Kleine Heerlijkheid  
Woldweg 191  
9606 PD Kropswolde  
W: www.minicampingdekleineheerlijkheid.nl  
T: 0031(0)653266627 (Derk Johan) of 0031(0)641456423 (Hilly)  
 
 
Waar ligt Kropswolde eigenlijk? Nou, aan de noord-oostkant van het 
Zuidlaardermeer. We verblijven daar voor de eerste keer op de minicamping 
De Kleine Heerlijkheid. Naast de boerderij van de camping is viswater en op 
250 meter afstand van de camping bevindt zich een opstapplaats voor 
kanovaren met open verbinding naar het Zuidlaardermeer.  
We kunnen drie dagen heerlijk kanoën: Hunze + Zuidlaardermeer, rondje 
Foxhol en een ronde in stad Groningen. Afstanden 15-25 kilometer. We 
bekijken daar ter plekke hoe het weer/wind is, welke tocht we op welke dag 
gaan varen.  
 
Het programma: 
Vrijdagavond of zaterdagochtend aankomst 
Zaterdag:  10.00 uur: koffiekring,  
  vanaf 10.45 uur: kanotocht  
Zaterdagavond: BBQ, zelf verzorgen 
Zondag: 10.00 uur: koffiekring,  
  10.45 uur: kanotocht  
Zondagavond:  pannenkoeken bakken, zelf verzorgen 
Maandag:  10.00 uur: koffiekring,  
  10.45 uur: kanotocht,  
  ca. 14.30 uur terug op de camping 
 
Tot dan! 
De vaarcommissie  

mailto:vaarcommissie@kvdepeddelaars.nl
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Bestuur 

Voorzitter  Wilfred Tak   

Voorzitter@kvdepeddelaars.nl  

Secretaris  Els Boskers   

Secretaris@kvdepeddelaars.nl  

Penningmeester  Wim van Genne   

Penningmeester@kvdepeddelaars.nl  

Lid Vaarcommissie  Marinus Kalkman   

Vaarcommissie@kvdepeddelaars.nl   

Lid Beheercommissie  Patrick Mensink    

Beheercommissie@kvdepeddelaars.nl  

Lid Redactie PN  Steffen Elgersma   

Peddelnieuws@kvdepeddelaars.nl   

 

Transportkostenregeling Peddelaars  

Principe: de reiskosten worden door alle deelnemers ( chauffeurs en meerijders) 
gelijkwaardig verdeeld.  
 
Reiskosten : 
Auto met trailer of kanovervoer op dak auto: € 0,30 per kilometer per auto 
Auto zonder kanovervoer:        € 0,25 per kilometer per auto 
 
Deze gelden kunnen aangepast worden bij eventuele hogere brandstofprijzen in 
de toekomst. 
De vaarcommissie zorgt voor de inzameling en afdracht van dit geld.  
 
Aandachtspunt: degene die de trailer achter zijn auto meeneemt is daar zelf 
verantwoordelijk voor. Ditzelfde geldt voor degene die kano’s op zijn autodak 
meeneemt. De vereniging heeft geen (WA) verzekering voor aanrijdingen of 
schade aan derden. Wellicht handig om dit in je autoverzekering te checken.  
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Vaarprogramma 2025 

15 maart Snerttocht 

21 maart ALV 

22 maart Doedag 

1 april 1e kanoavond 

6 april Kompastocht 

19 april TKBN Grachtentocht 

10 mei De Linschoten 

28/5-1/6 Hemelvaartkamp Oostwoud 

7-9 juni Pinksterkamp Kropswolde 

21 juni  Midzomernachttocht 

6 juli Rondje Vecht + BBQ 

? juli Lange tocht 

24 of 31 aug. Grootwatertocht 

19-21 sept. Nazomerweekend 

28 september Veluwerally 

30 september Laatste kanoavond 

4 oktober Doedag 

22 november Speculaastocht 

3 januari 2026 Nieuwjaarsreceptie 

 
 

Techniekoefenavonden 
10 juni, 8 juli 

C10-varen 
6 mei, 24 juni 

Lange avondtocht 
17 juni 

Varen op donderdagochtend, 9.30/12.30 uur 
Iedere donderdagochtend, van 09.30 – 12.00 uur 
wordt er gevaren, mits het weer dit toelaat. Wil je 
zeker weten of het doorgaat: meld je bij Wim van 
Genne. 
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